
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-12-15, § 34 

 
 Tid: 15 december 2005 kl 15.00 – 15.20 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 28 december 2005 
  

 
 
Leif Rönngren Sten Nordin                  Berthold Gustavsson  
                  (§§ 1-16 och 18-39)       (§ 17) 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande, (§§ 1-16 och 18-39) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Johanna Nilsson (s) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfeldt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Helena Bonnier (m), tjänstgörande § 17 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd) 
Gunilla Hansson (s) 
Olivia Hasahya (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Anita Forsberg, Lars Fränne, 
Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Göran Widegren samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 
 
 



  

Ordföranden Leif Rönngren (s) tackade markkontoret och trafikkontoret för kontorens  
gemensamma middag för marknämnden och trafiknämnden den 13 december 2005. 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m) tackade ordföranden Leif Rönngren (s), mark-
nämnden och markkontoret för  avtackningen av honom under nämndmiddagen. 

 
 § 34 

Ökade bygg- och bostadskostnader med höjd p-norm. Skrivelse av ledamoten 
Åsa Romson (mp) och ersättaren Charlotte Unger (mp) 
Dnr M2005-511-01119 
 
Markkontoret hade den 15 november 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner kontorets redovisning som svar på skrivelsen från 
 ledamoten Åsa Romson (mp) och ersättaren Charlotte Unger (mp). 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ordföranden Leif Rönngren (s), ledamöterna Johanna Nilsson (s), Karin Hanqvist (s), 
Gunnar Sandell (s), Kajsa Stenfelt (v) och Åsa Romson (mp) samt tjänstgörande 
ersättaren Oliva Hasahya (s) enligt bilaga N. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 34, bilaga N 
  
   Marknämnden 2005-12-15 
 
   Tillhör ärende nr 34 
 
   Ökade bygg- och bostads- 
   kostnader med höjd p-norm. 
   Skrivelse av Åsa Romson (mp) 
   och ersättare Charlotta Unger 
   (mp). 
 
    Leif Rönngren m.fl. (s) 
    Kajsa Stenfelt (v) 
    Åsa Romson (mp) 
  
 
 

Särskilt uttalande 
 
Det är med dessa beräkningar tydligt att även en p-norm som ligger bara lite över det 
faktiska bilinnehavet bidrar till ökade boendekostnader i nyproduktion. Det finns 
mycket att vinna på om det egna bilinnehavet hålls lågt och insatser för att tydliggöra 
detta och möjliggöra alternativ, som t ex bilpool, är därför väl värda att stärkas.  
 
Parkeringsfrågorna är av stor betydelse för stadens invånare. En ökad styrning till 
parkering på tomtmark måste till för att frigöra gatumark och därmed leda till bättre 
framkomlighet, säkerhet och miljö. Det är även viktigt att främja 
parkeringsmöjligheterna vid omstigningsplatser så att kollektivtrafiken blir ett attraktivt 
och enkelt alternativ. Kollektivtrafikresenärer, yrkestrafik, personer med 
funktionshinder och oskyddade trafikanter har alla fördelar av en väl fungerande 
parkeringssituation.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


